
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 200
Vil ministeren i forlængelse af svar på SAU alm. del (2012-13) spm. 595 op-
lyse, hvorvidt ministeren er enig i, at en normalisering af elafgiften for forlystel-
sesparker gennem en delvis ophævelse af bilag 1 til elafgiftsloven, kan sættes
i værk med det samme med baggrund i gruppefritagelsesordningen (Kommis-
sionens forordning nr. 800/2008), hvor regeringen ikke på forhånd skal anmel-
de og afvente Kommissionens godkendelse af ordningen, så længe ændrin-
gen opfylder betingelserne i energibeskatningsdirektivet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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